
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 19/2022 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 258/2022                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Μη αναπροσαρμογή α) του ημερήσιου τέλους 

συμμετοχής στις λαϊκές αγορές του Δήμου και β) 

του τέλους χρήσης των θέσεων στην Κυριακάτικη 

Αγορά της Δημοτικής Κοινότητας Ριζωμάτων. 

 

Σήμερα 9 Νοεμβρίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:30 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 

4-11-2022 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 

Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 

Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6) Σ.Διαμάντης, 7) Κ. Γρηγοριάδης, 8) 

Λ.Ακριβόπουλος, 9) Θ. Κορωνάς, 10) Α. Λαζαρίδης, 11) 

Α.Σιδηρόπουλος, 12) Α.Δέλλας, 13) Λ.Ασλανίδης, 14) 

Γ.Μπατσαρά, 15) Σ. Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης, 17) Κ.Βασιλειάδης, 

18) Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20) Χ.Τσιούντας, 21) 

Π.Παυλίδης, 22) Γ.Γουλτίδης, 23) Γ.Μιχαηλίδης, 24) 

Β.Στεφανόπουλος, 25) Α.Μαρκούλης, 26) Κ.Τροχόπουλος, 27) 

Κ.Θεοδωρίδης, 28) Π.Μουχτάρη, 29) Δ.Τσανακτσίδης, 30) 

Δ.Ράλλη, 31) Γ.Μελιόπουλος, 32) Ι.Τσαναξίδης. 

Α.Τσαχουρίδης, Β.Λυκοστράτης, 

Ν.Λαζόπουλος, Μ. Σουμελίδης, 

Ν.Αγγέλου, Χ.Κελεσίδης, 

Σ.Στουγιάννος, Γ.Δεμερτζίδης, 

Χ.Τσολακίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Η.Καραμήτσος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, 

Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, 

Ι.Σιδηρόπουλος, Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, 

Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές,  

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης, 

Θ.Θεοδωρίδης, Β.Στεφανόπουλος, Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 274/2022 αποχώρησε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 276/2022 προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης 

 

 

 

  

ΑΔΑ: ΨΓ96Ω9Ο-ΨΥ1



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 525/2022 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 

εισηγείται στο Δ.Σ.:  

Τη μη αναπροσαρμογή του Ημερήσιου Τέλους συμμετοχής στις Λαϊκές Αγορές του Δήμου 

και του τέλους χρήσης στην Κυριακάτικη Αγορά Ριζωμάτων Δήμου Βέροιας και να παραμείνουν 

ως έχουν και όπως αυτά έχει διαμορφωθεί σύμφωνα με την αριθμ. 267/2021 απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Όλα τα θέματα της ημερήσιας διάταξης που αφορούν τα τέλη έχουν ήδη περάσει 

από την Ο.Ε. Μόνο στο θέμα των τελών άρδευσης είχε διαφορετική άποψη ο δημοτικός σύμβουλος 

Γ.Μιχαηλίδης.  

Θα ήθελα λοιπόν, αν δεν υπάρχει αντίρρηση, όλα αυτά τα θέματα να συζητηθούν μαζί 

Παυλίδης: Στο 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης κ. Ασλάνογλου ψηφίστηκε ένας νόμος πριν 

από ένα μήνα. Είναι πολύ πρόσφατος και για αυτόν τον λόγο πιθανόν να μην το γνώριζαν στην 

οικονομική υπηρεσία. Προσδιορίστηκαν τέλη διαφήμισης σε όλα τα λεωφορεία και αυτό που θα 

ψηφίσουμε σήμερα δεν θα είναι σε ισχύ. 

Παπαδόπουλος: Θα πρέπει να μπει άλλο τέλος; 

Παυλίδης: Όχι, 2% επί αυτού. Θα σας δείξω το νόμο αύριο, απλά πρέπει να πάμε με βάση 

το νόμο. 

Δήμαρχος: Συμφωνώ. 

Παλουκίδης: Για το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, το πάγιο αίτημα του συλλόγου των 

καταστηματαρχών, τον πρόεδρο κ. Σαμανίδη, θέτει κάποια θέματα για τις τιμές.  Διατηρώ και εγώ 

κατάστημα και οι τιμές είναι λογικές, απλά σε σχέση με άλλους Δήμους της Θεσσαλονίκης και της 

Πιερίας, έχουμε πάρα πολύ υψηλά ποσά ανά τετραγωνικό μέτρο. 

Λαμβάνεται υπόψιν αυτό από την Οικονομική Επιτροπή; Καλείται ο κ. Σαμανίδης;  

Μπορείτε να μας πείτε κ. Ασλάνογλου αν η πρόταση της Οικονομικής Επιτροπής σε σχέση 

με τα περσινά είναι μειωμένη ή παραμένει ίδια;  

Δήμαρχος: Να πούμε κ. Παλουκίδη ότι στο παρελθόν από τον σύλλογο των 

καταστηματαρχών έχουν γίνει προτάσεις και εισακούστηκαν. Το ποσό ήταν στα 120€ και έφτασε 

στα 80€. 

Παλουκίδης: Σωστά, ήταν πιο υψηλό και έπεσε. 

Δήμαρχος: Άρα σημαίνει ότι εισακούστηκαν οι προτάσεις, εντός βέβαια κάποιων ορίων. 

Μιχαηλίδης: Για τα δημοτικά τέλη θα ψηφίσουμε σε όλα μηδενική αύξηση εκτός από τα 

δημοτικά τέλη της άρδευσης. Για να τεκμηριώσω την άποψή μου, προ διετίας όταν είχαν έρθει τα 

θέματα τα οποία δεν ήταν ισοσταθμισμένα, είχα πει ότι δεν θα περάσει από τον έλεγχο, γιατί πρέπει 

να είναι πλήρως ισοσκελισμένα. 

Αναγκαστήκαμε τότε, για να είναι ισοσκελισμένα τα έσοδα και τα έξοδα των τελών 

άρδευσης να προχωρήσουμε εκ των πραγμάτων σε μια αύξηση γύρω στα 9% με 11%. Ήταν το μόνο 

τέλος που προχωρήσαμε σε αύξηση.  

Αφού προχωρήσαμε σε αύξηση και εφόσον με τα στοιχεία που δίνει η υπηρεσία όπως και ο 

Αντιδήμαρχος Οικονομικών έχουν εισπραχτεί μεγάλα ποσά, παραπάνω από κάθε άλλη φορά από 

ΠΟΕ παρελθόντων ετών, αυτά τα χρήματα πρέπει να γυρίσουν πίσω σε αυτούς τους ανθρώπους οι 

οποίοι σήκωσαν το βάρος των τελών άρδευσης.  

Αν ήταν 200.000,00€ τα τέλη άρδευσης αυτό επιμεριζόταν π.χ. σε 100 ανθρώπους από τους 

οποίους οι 30 ήταν κακοπληρωτές και το πλήρωσαν οι 170 αυτό το τέλος. Τώρα λοιπόν που 

εισπράχθηκαν τα ΠΟΕ, δεν πρέπει να τους βάλουν πάλι στην ίδια ζυγαριά όλους ώστε να μην 

αδικήσουμε κανέναν; 

Τώρα έχει αρθεί η αδικία και πρέπει να προχωρήσουμε σε μείωση των τελών άρδευσης 

ισόποσα με το ποσοστό ΠΟΕ που εισπράξαμε από παρελθόντα έτη. Νομίζω είναι δίκαιο, είναι 

σωστό και κανείς δεν θα μας κακολογήσει όταν θα ακούσει για μείωση τελών. 
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Μπορεί να είναι 2%, 3% ή και 5% δεν γνωρίζω πόσο είναι το ποσό που εισπράξαμε από την 

ΠΟΕ.  

Στην τσέπη του αγρότη μπορεί να είναι λίγα χρήματα, αλλά σημασία έχει ότι έτσι είναι το 

δίκαιο και το σωστό. 

Σήμερα ισοσκελίζουμε τον ισολογισμό πως; Παίρνοντας τα παλιά χρήματα, βάζοντας μέσα 

τον προϋπολογισμό των δημοτικών τελών και ουσιαστικά ότι είχε μείνει από τότε υπόλοιπο το 

πλήρωσαν κάποιοι άλλοι πιο πριν. Αυτή η αδικία πρέπει να αρθεί. 

Άρα η πρότασή μας είναι, μείωση στο ποσοστό των εισπραγμένων ΠΟΕ που έχει εισπράξει 

η υπηρεσία.  

Δήμαρχος: Ανέφερα στον κ. Μιχαηλίδη και κατά την διάρκεια της Οικονομικής Επιτροπής 

ότι δεν ισχύουν τα λεγόμενά του.  

Προφανώς χρησιμοποιώντας χρήματα από τα ΠΟΕ κάθε χρόνο, ισοσκελίζουμε ή όχι τα 

έσοδα με τα έξοδα.  

Το ότι καταφέραμε να εισπράξουμε ΠΟΕ περισσότερο από άλλα χρόνια έχει να κάνει με ότι 

δεν χρειάζεται να επιβάλουμε άλλες αυξήσεις, δεν σημαίνει ότι περισσεύουν λεφτά και νομίζω η 

υπηρεσία έχει αναλυτικά τους πίνακες στους οποίους λέει ότι τόσα εισπράξαμε από εδώ και τόσα 

εισπράξαμε από εκεί. Άρα μπορούμε να ισοσκελίσουμε και να μη χρειαστεί να κάνουμε περεταίρω 

αυξήσεις.  

Για το κομμάτι περί αδικιών δεν διαφωνώ, έχει δίκιο σε αυτό.  

Μιχαηλίδης: Θα το πω χωριάτικα Δήμαρχε, πριν δύο χρόνια βάλαμε 11% αύξηση άρα 

πήραμε 11% παραπάνω από κάποιους ανθρώπους, σε όλα τα άλλα τέλη δεν είχαμε αναπροσαρμογή. 

Πήραμε 11% παραπάνω και την επόμενη χρονιά μηδέν.  

Δεν πρέπει αυτό το 11% να γυρίσει με την μορφή της μείωσης πίσω στους ανθρώπους; 

Φυσικά και θα εισπράττουμε από τα ΠΟΕ και θα συνεχίσουμε να εισπράττουμε από διάφορες 

περιπτώσεις όμως η συγκεκριμένη περίπτωση είναι αδικία.  

Αυτό το 11% ή το 9%, μπορεί να είναι μόνο 20€ για κάποιον αγρότη, ας το γυρίσουμε πίσω, 

αυτό λέω εγώ. Είναι σωστά ισοσκελισμένο, έκανε καλή δουλειά η υπηρεσία αλλά δεν είναι σωστό. 

Είναι νόμιμο αλλά δεν είναι δίκαιο. 

Δήμαρχος: Είναι απόλυτα δίκαιο κ.Μιχαηλίδη, εμείς οφείλουμε να πληρώσουμε τα 

αυξημένα κόστη τα οποία υπάρχουν. Δεν γίνεται με άλλον τρόπο. 

Ασλάνογλου: Επίσης η πρόταση τότε της υπηρεσίας ήταν 18% και εμείς κάναμε μόνο τα 

11%.  

Μιχαηλίδης: Και πως τα ισοσκελίσαμε; 

Ασλάνογλου: Ισοσκελίσαμε με τα προηγούμενα οικονομικά έτη. Ο τρόπος υπολογισμού 

όπως μας τον δίνουν δεν επιτρέπει να γίνουν μειώσεις. 

Πρόεδρος: Επιμένετε κ. Παυλίδη για τον τρόπο αυτό;   

Παυλίδης: Εκτός από αυτό. 

Πρόεδρος: Σε όλα τα υπόλοιπα άρα υπάρχει ομοφωνία; 

Παλουκίδης: Στο 10ο θέμα εγώ θα ψηφίσω όχι γιατί θέλω να αυξηθεί το τέλος πολιτικού 

γάμου.  

Πρόεδρος: Αυτό θα πρέπει να δικαιολογείται και με νούμερα. 

Παλουκίδης: Το είχα πει και πέρυσι είναι ευτελές το ποσό, αδικούμε την διαδικασία σε 

αυτόν που θέλει να επιλέξει τον πολιτικό γάμο. Πρέπει να δίνουμε κι εμείς κάτι παραπάνω για την 

αίθουσα, την παρουσία του Δημάρχου ή των αντιδημάρχων που τους παντρεύει. 

Πρόεδρος: Χαρά μας είναι πάντως να παντρεύεται ο κόσμος.   

Παλουκίδης: Να έχουμε ένα κόστος το οποίο να είναι σοβαρό, να μην είναι 5€, αδικούμε 

και τη διαδικασία με αυτό το ποσό αυτό θέλω να πω, όπως ισχύει και σε όλη την Ευρώπη. 

Τσανακτσίδης: Εμείς ως παράταξη «Δικαίωμα για Νέα Βέροια» προτείνουμε την 

αναπροσαρμογή τελών καθαριότητας-φωτισμού κατά 10% στην κατηγορία Α για οικιακές χρήσεις 

για την πόλη της Βέροιας με τις α, β, γ και δ υποκατηγορίες.  
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Την αναπροσαρμογή και μείωση κατά 10% για τις υπόλοιπες δημοτικές και τοπικές 

κοινότητες.  

Όσον αφορά την κατηγορία Β που έχει να κάνει με επαγγελματικούς χώρους όπως 

καταστήματα-γραφεία κ.α. και σύμφωνα με τις πρωτόγονες καταστάσεις που έζησε ειδικά το 

λιανεμπόριο με το κλείσιμο των καταστημάτων για αρκετούς μήνες και η επαναλειτουργία αυτών 

με τοξικούς μειωμένους τζίρους,  από τότε ζητήσαμε αναπροσαρμογή και μείωση δημοτικών τελών 

προς βοήθεια των επιχειρηματιών διότι ο τζίρος ήταν μηδενικός, αλλά τα πάγια και οι υποχρεώσεις 

έτρεχαν. 

Προτείνουμε λοιπόν κατά 50% μείωση των τελών, δηλαδή το 3,68 ανά τ.μ. να αποτιμηθεί 

στο 1,84 ανά τ.μ. τουλάχιστον για το 2022-2023. 

Όσον αφορά τα πολυκαταστήματα τροφίμων προτείνουμε μείωση 25% από το ποσό των 

9,20€ ανά τ.μ. 

Για τους υπόλοιπους οικισμούς και δημοτικές κοινότητες Καστανιά, Τριποτάμου και τα 

λοιπά την μείωση κατά 10%. 

Πρόεδρος: Όποια πρόταση και να μπει κ. Τσανακτσίδη μετά την επίσημη της υπηρεσίας θα 

πρέπει να δικαιολογείται με νούμερα.  

Τα τέλη είναι ανταποδοτικά. Γι’ αυτές τις μειώσεις θα πρέπει υποστηρίξετε πως θα 

αντισταθμιστούν διότι υπάρχουν και έξοδα που καλύπτονται από τα τέλη αυτά.  

Θα ήθελα και εγώ 50% γενικότερα μετά όμως πως θα λειτουργήσει ο δήμος; Η υπηρεσία 

του δήμου προς τους δημότες; Το να λέμε νούμερα έτσι δεν αρκεί. 

Τσανακτσίδης: Τα καταστήματα ήταν κλειστά, οπότε δεν υπήρχε κάποια ανταπόδοση από 

τον δήμο αυτό το χρονικό διάστημα. Έτσι δεν είναι; 

Πρόεδρος: Όπως έγινε όμως ο υπολογισμός των εξόδων έχει να κάνει με αυτά τα τέλη όπως 

τέθηκαν τώρα. Θα πρέπει από κάπου αλλού να αυξήσουμε για να μπορέσουμε να βγάλουμε αυτές 

τις μειώσεις. 

Παπαδόπουλος: Τότε είχαν γίνει κάποιες νομοθετικές ρυθμίσεις, υπήρχε η δυνατότητα. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 525/2022 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 

2.- Την υπ’ αριθ. 267/2021 απόφαση του Δ.Σ. 

3.- Τις διατάξεις του άρθρου 7 του ν.4264/2014, του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε 

από το άρθρο 72 του ν.4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από 

το άρθρο 74 του ν. 4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 

 

Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή: 

Α)  Του ημερήσιου ανταποδοτικού τέλους συμμετοχής στις λαϊκές αγορές του Δήμου και 

να παραμείνει αυτό ως έχει, ήτοι: 

1. Στη Λαϊκή Αγορά Βέροιας: Tέλος 1,20 € / μέτρο. 

2. Στη Λαϊκή Αγορά Μακροχωρίου: Tέλος 1,20 € / μέτρο. 

3. Στη Λαϊκή Αγορά Αγίου Γεωργίου: Τέλος 1,00 € / μέτρο και  

Β) Του τέλους χρήσης των θέσεων στην Κυριακάτικη Αγορά της Δημοτικής Κοινότητας 

Ριζωμάτων του Δήμου Βέροιας και να παραμείνει αυτό ως έχει, ήτοι: 100,00€/έτος και αναλογικά 

50,00€/εξάμηνο και 25,00€/τρίμηνο. 

Η είσπραξη του τέλους χρήσης θα γίνεται 1/12 έως 31/12 εκάστου έτους για το επόμενο 

έτος και σύμφωνα με τα οριζόμενα του άρθρου 11 του Κανονισμού Λειτουργίας της Κυριακάτικης 

Αγοράς της Δημοτικής Κοινότητας Ριζωμάτων του Δήμου Βέροιας 

Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2023 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 258/2022 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Η. Καραμήτσος  

Β. Παπαδόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Γ. Μπατσαρά     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Π. Παυλίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Β. Στεφανόπουλος     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Κ. Θεοδωρίδης     

Π. Μουχτάρη     

Δ. Τσανακτσίδης     

Δ. Ράλλη  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 15-11-2022 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Μελιόπουλος 

Ι.  Τσαναξίδης 
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